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Orienteringer 

• Styreseminar i Rosendal 
• Oppfølging av fellesmøtet 15. mai 
• Styremøtet i juni 
• Oppstart strategiarbeid 
 
En gladsak: 
KD ‘ja’ til honours program (HF-MN) 
Og… 
• Tid for et tilbakeblikk på 2017/2018 

 
 

 



Styreseminar, Rosendal 7. mai 2018 

Satsing på utdanning ved UiO 
Utdanningsledelse: Analyse av vilkår og virkemidler 

Gro Bjørnerud Mo 



Dokumenter til styreseminaret i Rosendal 

• Bakgrunnsdokumenter 

http://www.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2018/05-08/index.html


Tid for selvransakelse… 



Hvilken eller hva slags kvalitet skal vi 
utvikle? 

 

Presenter
Presentation Notes




Vilkår, virkemidler, erfaringer, 
resultater… 



Løsninger? 



Enkeltemneordningen 
er populær, men den 
passer ikke helt inn i KDs 
tenkning / tellemåte, er 
likevel et svar på  livslang 
læring, er en (relativt) 
ubyråkratisk måte å 
håndtere dette på, men en 
svært høy andel av 
studentene avlegger ingen 
studiepoeng  
 

Presenter
Presentation Notes
Gitt regjeringens forventninger om å tilby livslang læring, er det utfordrende at de eldre studentene har høyere frafallstilbøyelighet enn de yngre.Gitt de samme forventningen er det krevende at det kommer så lite ut av  enkeltemneordningen.Den er ikke kostbar, men gir heller ikke store resultaterTidligere hadde vi forventet 30 sp per semester, men vi begynte i stedet å forvente 10 sp per semester, noe som gjorde underverker for tallene. Bør vi gjøre det samme igjen? Dvs. nedjustere hvor mange studiepoeng vi forventer at enkeltemnestudentene avlegger? 



Oslo-effekten? 



Takk til 

• Jacques Carelman 
Catalogue d'objets introuvables,1969  
 
Bjørn Stensaker, LINK 
Arne Bugge Amundsen, Ingjerd Hoem, Knut Mørken & lokale 
gjennomføringsanalytikere og bekjempere på HF, SV og MN 
 
VØS og AF, ingen nevnt, ingen glemt 



Styrets reaksjoner… 

• JA til forventningsavklaringer: 
• Intervju? 
• Opptaksprøver (prøv ut digitale løsninger)? 
• TF-modell for mottak? 

• JA til mer innsats for oppfølging av studenter 
• JA til strengere seleksjon 
• JA til  mer tverrfaglighet (og nedbygging av regelverk på 

studieområdet) 
 
 

 



Styremøtet i juni  

• Årsplan, begrunnelser og tilbakemelding, flere studenter på 
utveksling, opprettelse og nedleggelse av studieprogram 
 

• Vedtas i styret neste uke 
• Prosess? 
• Reaksjoner fra dekanmøtet og utdanningskomiteen… 
• Andre arbeidsformer i framtiden? 

 



Årsplanarbeid 

• Djervhet! 
• Utadvendt! 
• Beholde tiltak, betone digitalisering 
• Pluss noen mindre justeringer. 



Årsplan 

Universitetsstyret 19. juni: saksdokumenter 

Presenter
Presentation Notes
Styrepapirene vil legges ut i løpet av dagen i dag og kan da finnes på denne lenken: http://www.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2018/06-19/v-sak-5-arsplan-2019-2021-og-fordeling-2019.pdf Også sendt Gro den versjonen som legges frem for styret i eget dokument.

http://www.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2018/06-19/v-sak-5-arsplan-2019-2021-og-fordeling-2019.pdf


Fellesmøte 15. mai: første runde 
oppfølgingstiltak 

 
• administrative hindre: Arbeid igangsatt 
• stimulere til mer tverrfaglighet: Arbeidsgruppe vil bli 

nedsatt 
• nytt fellesmøte våren 2019 

 
• Flere innspill til oppfølging første fase? 

 
 
 

Presenter
Presentation Notes
Avdeling for fagstøtte og Avdeling for administrativ støtte går i dialog med ledelsen for RITMO om de konkrete utfordringene som kom opp  under styreseminaret i Rosendal i mai.  Forslagene kommer fra forum for forskningsdekaner 28. mai 2018. Det skal rapporteres til styret om dette arbeidet ved oppstart av strategiarbeidet i september.Ny dato for fellesmøte - første møte vårsemesteret 2019 Forslag til arbeidsgruppe: Finn-Eirik Johansen, Kristin Heggen, Eirik Welo, Ingjerd Hoëm, Sidsel Roalkvam



Innovasjon ved UiO  
• Digitalisering 
• Praksis 
• Livslang læring  
• Tverrfaglighet 
• Faglig utvikling 

 
Flere ser ut til å nøle med å bruke ordet «entreprenørskap»?  
 
Tema som i liten grad er omtalt:   
• Internasjonale aspekter i innovasjonsarbeidet 
• Ambisjoner om deltakelse i INSJ og StudENT (entreprenørskap) 
 

Presenter
Presentation Notes
“Faglig utvikling” inneholder i denne sammenhengen tiltak som f.eks programrevisjoner, nyskapende utdanningsprosjekter og utvikling av emner/program innen innovasjon.I tillegg snakker særlig JUS om fokus på ferdigheter (del av Kunnskap I bruk?) som innovasjoner.Det ser ut til å være bare MED og MN som bruker ordet “entreprenørskap” i sine innspill. Tema som i liten grad er omtalt:SV omtaler «utvidet promotering av innovasjonstilbudene overfor studentene, f eks Insj».



Innovasjon og utdanning ved UiO 

• Overta søyle 5 i innovasjonsløftet  
Innspill fra enhetene: 

• står på ulike steder. 
• vanskelig å lage en helhetlig oppsummering eller politikk 

basert på innspillene  
 

MEN: 
• Fokus på studentinnovasjon i ny årsplan 
• Vi må gjøre en innsats sammen! 

Presenter
Presentation Notes




Strategi 2030, oppstart og tidsramme 

• Styreseminaret 11.-12. september brukes til å tenke over 
rammer, resultater, utfordringer og veien videre 

• Dekanseminaret 17.-18 september brukes til å forme prosess & 
retning i fellesskap 

• Som forberedelse til dekanseminaret kommer det spørsmål til 
enhetene: 

• bestilling sendes ut 8. juni. 
• ber om svar innen 20. august. 

 
 
 

Bruk god tid! Ny 
strategi vedtas 
desember 2019 

Presenter
Presentation Notes
Ettersom utforming av selve prosessen vil starte i september, kommer vi ikke til å sende ut et omfattende skriftlig materiale før sommeren.Vi må likevel begynne å tenke på hvor vi står og hva vi vilHva er allerede lagt og som legger føringer for neste strategiperiode?Hvordan lager vi en framgangsmåte som sikrer engasjement, involvering og eierskap til både prosess og plan? 



Spørsmål sendt til enhetene 8. juni 
1) Hvilke aspekter ved Strategi 2020 bør vi bygge videre på og ta med oss inn 
i arbeidet med ny strategi? 
  
2) Har Strategi 2020 vært et aktivt styringsdokument for din enhet og for UiO, 
og hvis så – på hvilken måte? 
 
3) På hvilken måte har SAB-rapporten, rapportene fra de fire SAB-
arbeidsgruppene og Trinn for Trinn vært presentert og jobbet med på din enhet? 
I hvilken grad vil du si at funnene fra SAB-prosessen er kjent og innarbeidet? 
 
4) For det tilfellet at 3) i liten grad har vært arbeidet med a. Hva skyldes dette? 
b. Vil det være fokus på oppfølgingen av disse analysene på din enhet i tiden 
framover? 
 
5) Hva er dine første tanker om de strategiske utfordringene UiO må håndtere 
neste 10-12 årene? 

https://www.uio.no/om/organisasjon/utvalg/strategic-advisory-board/sab-rapporten110814.pdf
http://www.uio.no/for-ansatte/arbeidsstotte/prosjekter/strategic-advisory-board/leveranser.html
http://www.uio.no/for-ansatte/arbeidsstotte/prosjekter/strategic-advisory-board/leveranser.html
http://www.uio.no/for-ansatte/arbeidsstotte/prosjekter/strategic-advisory-board/dokumenter/trinn-for-trinn-rapport.pdf


Strategi 2030 og veien videre for 
utdanningskomiteen 
 

 
• Ønsker om deltakelse? 
• Råd om involvering? 
• Råd om informasjonsarbeid? 

 
• Ett år i utdanningskomiteen: fot i bakken… 
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